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Van: Griffie <griffie@emmen.nl> 
Verzonden: vrijdag 29 oktober 202114:41 
Onderwerp: FW: Mail gemeenteraad over Rietplas 

Geachte leden van de raad, 

Eind vorig jaar informeerde het college u over de systeemanalyse van de Grote Rietplas en het 
vervolgonderzoek naar oplossingen voor het lage waterpeil en de verminderde waterkwaliteit van de 
Grote Rietplas. Samen met het waterschap Vechtstromen zijn we op zoek naar aanvullende oplossingen 
voor het waterpeil. Om op korte termijn de waterstand te kunnen verhogen in droge periodes, 
verwijderen we komende week de dam in de Veldhuizerwijk. Hierdoor wordt er meer water terug 
gepompt in de Grote Rietplas. Graag informeer ik u hierover. 

Dam Veldhuizerwijk 
De Rietplas wordt gevuld door regenwater, waarvan een deel in de bodem zakt, wordt opgevangen in de 
Veldhuizerwijk (kwelwater) en terugstroomt in de Rietplas. Hiervoor is de sloot ook ooit aangelegd. Toen 
we veellast hadden van slijmalgen in de Rietplas is een dam geplaatst in de Veldhuizerwijk om zo de 
slijmalgen in de Rietplas te verminderen. Maar door deze dam stroomt er ook veel water af richting de 
Hoogeveense Vaart. Met name in de droge zomers die we de afgelopen jaren hebben gehad is het 
wenselijk om het water vast te houden voor de Rietplas. Door de dam te verwijderen stroomt daarom al 
het water van de Veldhuizerwijk terug naar de Rietplas, zoals oorspronkelijk het idee was. Onderzoek wijst 
uit dat we op deze manier voor minimaal 30% bijdragen aan de oplossing. 
Uit onderzoek van het bureau Witteveen en Bos blijkt dat het verwijderen van de dam nauwelijks tot geen 
effect zal hebben op de waterkwaliteit. De slijmalgen problematiek van de Rietplas is onder controle 
omdat de voeding voor de slijmalgen in de Rietplas verminderd is. Ze hebben dus geen kans om te groeien 
en te bloeien. De Rietplas heeft nu namelijk een andere waterkwaliteit dan de periode waarin de dam 
geplaatst is. Dit wordt echter wel goed in de gaten gehouden door de gemeente en het waterschap. 

Met vriendelijke groet, 

René van der Weide 
Wethouder 


